
PROTOKOT- Nr XIX/r012
obrad XIX sesji Rrdy Miejskiej Ostrzesz6w

odbytej w dniu 29 marca 2012 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 2 I , obecny ch tl,a, sesji, 20 rcdnych (95,2o/o).

Nieobecni uspnvrigdliyderi=
l Jan Cora

W obradach ucz$tniczyli zaproszeni go6cie wedfug zalqczonych list obecno3ci.

Porzqdek obmd
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocno6ci obrad
2. P.zedstawienie porzqdl-u obrad XIX sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r seketarza obrad XD( sesji Rady Miejskiej
4. PrzyjQcie protokotu XVIII sesji Rady Miejskiej
5. Info.macja Przewodnicz4c€go Rady Mi€jskiej o dzialaniach podejmowanych

w okesie migdzy sesjami
6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji zadan w poprzednim okresie

zwlaszcza z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Inte.pelacje i zap'lania radnych
L Zapltania i ranioski przewodlicz4cych dzielnic i sohysow
9. Informacja na temat dzialalr:.aici SP ZZOZ - dosfapnoSc i jakoli usfug medycznych,

stan zdrowia mieszkaic6w
10. Informacja o wdrazaniu systemu odbioru surowc6w suchych
I l. Sprawozdanie z dzialalnoici Miejsko-Gminnego Odrodka Pomocy Spolecznej

za2}ll rok
12. Sprawozdade z realizacji Programu wsp(Apracy z organlzacjami pozarzqdowymi

oraz innymi podmiotami prowadz4cymi dzialalno$c pozytku publicznego na terenie
Miasta i Gminy Ostrzesz6w za rok 201 I

13. PodjQcie uchwal w sprawie;
a) zmian w bud2ecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w w 2Al2 rck (nr l2l2012)
b) uchwalenia Statutu Miejsko-Gminnego O6rodLa Pomocy Spolecznej w Ostrzeszowie

(ft 8l20l2j
c) przyst4pienia do sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania pzeshzen-

nego miasta Ostrzeszowa (m i0/2012)
d) przyst4pieda do sporzqdzenia miejscowego plaru zagospodarowania przestrzennego

terenu polo2onego w Ostrzerzowie w rejode ul- Warszawskiej i ul- Grabowskiej
oraz we wsi Ostrzesz6w - Pustkowie (nr I l/2012)

e) przyjqcia 
'Programu 

opieki nad zwierzgtami bezdomnl'rni oraz zapobiegania
b€zdomnoici zwierzqt na terenie Miasta i Gminy Ostrzesz6w" oa rok 2012
(r\r 3/2012'l

f) rvykazu k4pielisk na terenie Miasta i Gminy Ostrzesz6w na rok 2012 (nt 2/2012)
g) regulaminu przyznawania dotacji na dofinansowanie przydomowych oc4szczalnr

Sciek6w (nr 9/2012)
h) sprcstowania brzmienia nazewnictwa w uchwale Nr xvl[ll I112012 Rady Miejskiej

O*rzeszbw z dnia 26 slyczria 2012 rokv (nr 7 l20l2)
i) uchylenia uchwaly Nr XVIVI06/201 I Rady Miejskiej Ostrzeu6w z dnia29 grudnia

2011rok|l(n 1Y2al2\
j) zmiany w uchrale Nr W25l201I Rady Miejskiej Ostrzesz6w z dnia 16 lutego 201 I

roku w sprawie wyrazenia zgody na utworzenie na terenie gminy Ostrzeszow
podstrei' lodzkiej Specjalnej Strefy EkonomicznE (n l4l2ol2)



14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytama
15. Spnwy r6zne i informacje
16. Zakohczqie

Do p-ktu l-so Otwarcie i stwierdzenie Drawomocnoici obrad
Radny Edward Skrz$ek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworzyl
obrady XIX sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, 2e sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.

Do p-ktr 2-qo Przrdstrwienie porzadkr obrxd XD( sesii Rady Mieiskiei
Radny Edward Skzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawi.l
porz4dek obrad, ktory radlni otzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.
Mariusz Witek, Burmisffz wnioskuje o przyjQcie do porz{dku obrad sesji
dw6ch projekt6w uchwal w sprawie: uchylenia uchwab Nr X\{V1 06/20 I I
Rady Miejskiej Ostrzesz6w z dnia 29 grudnia 2O1t rok:.t (nr t3/20t2)
oraz zmiany w uchwale Nr W25l20'l I Rady Miejskiej Ostrzev6w z dnia
l6 lutego 201 I roku w sprawie wyraienia zgody na utworzenie na terenie
gminy Ostrzesz6w podstrefy I-6dzkiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej
(nr l4/2012)i wpisane ich w punkcie 13 ppk i) j).
Rada Miejska jednoglo5nie (19 glosovr,,za") przyjpla zgloszony wniosek.

Do o-ktu 3-eo Wvb6r sekretarza obrad XIX sesii Rrdv Mieiskiei
PrzewodniczAcy Rady Miejskiej dosil kandydaturi radnego Ryszarda
Szymanskiego na sekretarza obrad dzisiejszej sesji. Radny Ryszard
Szymaiski wyrazil zgodg na kandydowanie.
Rada Miejska jednogloSnie ( l9 glosow ,,2a") wybrala radn4ego Ryszarda
Szymanskiego sel-retarz€n obrad ) X sesji Rady Miejskiej.

Na obrady sesji przybyla radna Beata Calinska.

Do p-ktu 4-go Przyiede protokolo z XVIfI scJii Rsdy Mleiskiei
Radna Arkadiusz Suchanecki , sekretarz obrad XVIII sesji Rady Miejskiej
przedstawila wniosek o przyj€cie protokol z XVIII sesji.
Rada Miej ska jednogloinie (20 gtos6w ,,2a") przyjgla zgloszony wniosek.
Wniosek stanowi zal4cznik do protokolu.

Do p-ktu Seo Informacia Przawodtriczaceeo Rady Mieiski€i o dzi&laniach
oodeimowanvch w okresie miedzv scsiami
Radny Edward Skrzypek Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawi:l
informacjp.
Informacja stanowi zalqcznik do protokofu.

Do o-ktu Ggo Inlormacia Blrmistrza Miasta i Gminv z realizacii zadaf
s poprzednim okrcrie zwlaszcza z wvkonania uchwal Rsdy Mieiskiei
Mariusz Witek - Burmistrz p.zedstawil powlzsz4 infiormacjp.
Info.macja starrowi zal4cziik do protokolu.

I)o D,ktu 7-go Interoelacie i zrpytrnia r:rdrych
Radny Zbigniew Kajser w zwiqzk:u z inforrnacj4 o sprzedazy obiektu
kotlowni na Osiedlu Piast6w wnosi o zabezpieczenie gruntu na pol4czenie
r-rl. Eoleslawa Chrobreso z u1. Ziemowita.
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W zwi4zku ze zlo2onena.eca Burmistfta petycjq mieszkancow ulicy
Pilsudskiego wnosi o zaanga2owanie Komisji Gospodarki Komunalnej
i Rolnictwa w sprawie poruszonej w pi3mie (kopia pisma w zalAczeniu).
Radny Kazimierz Bacik zapytuje od kiedy bgd4 wizje wymrozonych ozimin
przez Komisjg. Najakie odszkodowarie mogq liczyc rolnicy, a co z zassie-
wami, kt6re rolricy zaorali
Radny Andrzej Og6*iewicz podzigkowd Stuoiae za wycigcie drzevt pr4
ul. Pogodnej - zwigkszylo siQ bezpieczenstlvo kozystania z tej ulicy.
Zapyrnje czy przew:d,rrje sig poszerzenie chodnika na tej drodze podobnie
jak wykonano to na odcinku drogi od ul Teczowej przez Olvynp.
Wnosi o remont niskim nakladem finansowym lej samej drogi na odcinku
ok. 100 m od kzyza w kietunku Pazynowa - teren nizej polozony i woda
opadowa z ulicy doslaje sig na przylegle posesje
Radny Henryk Kajserjest ustawa o podatku rolnym, gmina ma mozliwo$ci
w okreilonych okolicznoSciach samo ustalid ceng kwintala 2ya z hektara
pteliczeniowego - czego nie zrobila.
Wnosi, aby przy ustaloniu podatku na rok 2013 zaj4i siQ t4 spraw4
Duze wydatki ria oi\rietlenie uliczne. Na terenie wsi Roj6w Swiatlo pali
sig do godz. 7-ej a mogloby byd gaszone 1 1,5 wczesniej.
Radna Beata Calidska zapyhrje co poczyniono w sprawie utworzenia firn-
duszu stypendiow dla uczni6w szkol podstawowych i gimnazj6w.
Stwierdza, Ze na te.enie miasta mialy byi ustawione lavrki, k16rych do tej
pory nie ma. Wnosi o ustawienie chocjednej lawki m peronie dworca PKP.
Radny Ryszard Szymahski zglaszapotrzebQ remontu nawierzchni na uli-
cach. Laziehnej. Gamcarskiej i Chmielnej.
Zapltuje czy po remoncie ulicy Gen. Sikorskiego omakowanie tej ulicy
zostalo zakoriczone byly ustawione zasloniete zoaki a teraz sA usuniQte.

Uwaza, ze oznakowanie |rlicy jest nienystarcaj4c€ i w njekt6rych miejscach
moze powodowac zagroZenia.
Radny Marek Czwordon - w zwi1zku ze sptz4laniem pnez zatzqdcQ drog]
ci4gu pieszo-rowemwego od m. Ku:iiki do Rogavyc zapltuje czy piasek

zmieciony na pobocze zostanie usuniQty, czy pv/ostde w ten sposob walki
piasf.-u bgd4 czekaly na ponowne rozmycie przez opady deucan
W nawi4zaniu do ukazujaaych sie w lokalnej prasie artyL-ul6w dotyczqcych
niedociqgnigc budowlanych py'ta czy wteszcie zacznie sig wymagai odpo-
wiedzialnosci od os6b zaangazowanych w proces budowlany. Chce, aby
zaczglo oszcz$zai gminne pieni4dze jak r6wniei aby nie tracic ich na nie-
dopuszczalne poprawki inwestycji. Jezeli nadz6r budowlany podpisuje pro-
tokol odbioru rob6t to rbcry ire jest on zgodny ze sauk4 i karygodne jest,

ze prasa okreala tomianefl ,,bubla".
Jako prezes Ochotniczej S|Jajry Potamej Ostrzesz6w oburzony jest artyllr-
lem zarnievczonym na pierwszej st onie (czerwonym kolorem) wydania
N 13/201? ,,Cza Ostrzeszowskiego" z dnia 27 marca br. ,,Ostrzeszowski
strazak handluje narkotykamf'. Funkcjonariusz Pafstwowej StrazT Pozamej
(ak podaje sig w tekicie) niejest strazakiem tylko pracownikiem etatowym

Strazak w aspekcie spolecznym to kazdy ochotnik gotowy nieii bezintere-
sown4 pomoc 24lr/dob9. Zwraca sig do redaltora K.Juszczaka o sprostowa-
nie teso artvkulu.



Do o-ktu &go Zalvtania i wnioski lrzrwod'ni;zacvch dzielnic i soltvs6w
Jan Szkopek - Przewodnicz4cy dzielnicy nr 2 kolejny raz porusza kwestiq
porzqdku i porz4dku na terenie miasta. Odbywa siQ juz pozimo\re sprzqtanie
dr6g (szczeg6lnie ul. Zamkowa" Piastorvska i tereny przylegle) ale nie oczy-
szcza siQ lrawnik6w przyleglych do tych dr6g . Zarz4d dzielnicy nzyskal
opinig co naleiy do obowiqzk6w zarz4dcy drogi, ale do koica nie zostaly
fozstrzygniQte w niej sprawy sprz4tania. Jest duto miejsc na terenie dziel-
nicy nr 2 gdzie nigdy sic nie sprzata: kolo drogi kajowej nr 11, kolo mar-
ketu lntermarchg za szpitalem). Zaznacza, Ze te zaniedbania sq ni€ tylko
problem€m estetycznyt\ ale takze stwatu4j4 zagroaenie poiaru.
Mieczyslaw M4dry - Przewodniczqcy Dzielnicy nr 4 za Janem Szkopkiem
zglasza uwagi co do porzqdkowania teren6w dzielnicy nr 4, a zwlaszcza
nigdy nie czyszczonych teren6w rozlewni wina i piwa czy posesji Kaczmar-
kow na ul. Le3nej.
Zap\fuje czy jext hatmonogram pozimowego sprzqlania ]'l,lic. czy moi t\a
lrczy6, 2e bpd4tEz cq szczone obrzeia fiiasta olaz dorgi ns obrzezach
miasta np. Osiedle Pisarzy czy Osiedle L-eSne.

Kiefuje podziQkowania do Komendy Powiatowej Policji i Srrazy Miejskiej
za patrolowanie alejek przyklasaomych gdzie pnesiadqe rnlodzie2, pije
alkohol i zaczepia yzechodni6w- Wnosi o dalsze kontrclowanie tego terenu.
zygmunt Lizakowski - Soltys wsi Kocl owy zapytuje co:
- dalej z postulowanym przez mieszkairc6w lewoskrgtem z drogi m 1l
w Kochlowach,

- z q?nioskowanymi przez Radg Soleck4 przeputami fla drodz€ gminnej

na,,Dqbrowce".
Zwraca rwage, 2e na oddanej rok temu drodze przy koiciele we wsi
Kochlowy uiyto tluczni4 kt6ry po opadach deszczu rozklada sip i nawierz-
chnia tworzy bloto.
Za radnym Henrykiem Kajser zglasza wqtpliwosci co do prawidlowoici
naliczania podatku rolnego na tereriie naszej gminy- Cz96i mieszkaicow
solectwa Kocblouy posiada grunty rolne na terenie gminy K€pno i zglaszs,
2e tam podatek rolny zostal zwiekszony o 30/o, a nie jak u nas prawre
o ljrf/o.
W sprawie t?w ankiet smieciowych zglasza uwagi mieszkaic6w solectwa
twierdz4cych, 2e Vzeprcwadzaj4 recykling odpad6w i{ swoich gospodar-

stwach oraz ze odpady z reryklingu winny byi odbierane co 2 - 3 miesi4ce,
a nie co miesiqc.
krdrzelKu2aj Soltys wsi KuZniki w zwiqzku z planani Eko-Regionu
Spolka z o.o. w sprawie rearganizacji selekylvnej zbi6rki odpad6w komu-
nalnych zapytajejak dfugo zo*.ur4'jeszczr- utrzymane gniazda do tego celu.

W zwiq1,k' ze zdatzeniem z dnia I 6 lutego br- prosi o interpretacje 1ub opi-
nig prawn4 pojgcia ,,d.ogi toniecznej". W dniu {m mieszkaniec wsi Kul-
niki zglosil telefonicznie Strazy Miejskiej, ,e podmiot odpowiedzialny za
zinowe utrzymanie dr6g nie wywiqzal sig ze swoich obowiqzk6w i droga
dojazdowa dojego posesji pozostala nieodiniezona. w wyniku interwencji
Srrairy Miejskiej ustalono, ze jest to nieprawd& gdy2 dtoga ta ma nieuregu-

1owan4 s!.tuacj€ prawn4. Wydanie wspomniarej opinii prawnej utratwiloby
podje{ie czynno6ci zmierzajAcych do rczwiqzania zaistnialego problemu.
Zapytuje jak mozna rozpocz4i pro€es kanalizacji le5nicz6wki we wsr
Marydol. Lasy Parstwowe mog4 obecnie partyc,?owai w tych kosztach
i s4 zainteresowane podjgciem tej inwestycji.



Prosi, aby odpowiedzi na problemy i zapytane przez niego do Biura
Podawczego byly kazdorazowo udzielane w terminie i na pi3mie.
Zwtuca uwagp, 2e patrole drogowe policji powimy zostae przeniesione
z ,,Orlenu" do granicy miasta gdyL mieszkancy sol€ctwa ha$uj4cy w tym
miejscu w celu wykonania skgtu do swoich posesji s4 ponaglani przez
kierowc6w samochod6w ciQzarowych, kt6zy po minigciu patrolu rozwijajq
swoj4 prgdkoS6.

Do p-ktr g-so Informacia ra te at dzialaltroici SP ZZOZ - dostepnoS6 i iakoif uslug
medyczoych. strn zdrowia mieszkric6w
Lech Janicki - Starcsta Ostrzeszouski om6wil dzialalI,i.oie ZzOz.
Podkeslit 2e kontrakt nt uslugi medyczne na 2012 r. wynosi 13.279.000 zl
i jest wigkszy w por6wnaniu do 201I roku o inflacjg.
Wi€c€j 3rodk6\r otrz''tna Oddzial Chftvgiczny o 600 tys. zl.
Na Oddzial Noworodko*y mamy kontrakt podobnyjak 201I roku.
Mamy zawarty kontrakt na uslugi tomograficzne 20 - 30 zabiegow miesiqcz-
nte
Mamy nowozatrudnionych lekarzy na Oddzilach: Chirurgii, Ginekologiczni-
Polozniczym i urologa.
od 1 lipca 201I roku obowiAzuje nowa ustawa o ddbie zdrowia - ale za-
rz4dzenia wykonawcze ukazab sie w luq,n 2012 roku.
Szpital mo2na przeksztalcii w spolkg prawa handlowego
Samorzady z terenu powiatu nie wyrai:aj4 woli finansowania publicznej

shrzby zdrowia. Rozwa2a sig utworzenie spolki [prawa landlowego ze 100o%

udzialem powiatu
Jesle(my w trakcie podsumowywania ankietyzzcji szpitala nie ma niepo-
kojqcych syhracji.

Obrady sesji opu3cil radny Aleksander J6zefiak.

Radny Zbigniew Kajset zapyluie.
- dlaczego na sesji nie ma dyektora ZZOZ,
- co zrobiono w dziedzinie restrukturyzacji szpitala.
Starcsta odpowiedzial i

- szpital nie ma zadfuier\
- pracownicy szpitala: lekarze i niektore pielggniarki pracuj4 na kontraklach,
- dlaektorjest dziS na rozrnowach w sprawie pozyskania norweskich

3rodk6w.

Na obrady wr6cil radny Aleksander J6zefiak.

Do p-ktu lG.so Informacia o lvdruiianiu svstemu odbioa s|r|:otrc6w suchvch
Sabina Swiniarska - Kierownik Od&ialu Uslug Komu@lnych
- Eko-Region Spolka zo.o. zagoznala z powyzsz4 informacj4.
Infonnacja stanowi zal4cznik do protokolu.
Radny Henryk Mackanid stwierdz4 2e spolka ma pojemniki na odpady
objpto5ci I ?0 i 240 l, kt6re dla rodzin I czy 2 osobowych s4 za du2e
by w ciqgu miesi4ca je napelnid,
Radny Ardrzej Og6rki ei\vicz zl,pruje czy ziemia i gmz przyjmowane
s4 na wysypisko odplatnie



Sabina Swiniarska odpowiedzial, ze:
- gruzptzylmowany iest odltatnie poniewaz nie jest to czysty gruz

(rcsztki drewn4 szkl4 itp.),
- w sprawie przyjmowania ziemi mo2e byi negocjowara cena.
Burmistrz dopdatLowo wyja3nil, ze udzialowcami w spolce Eko-Region
sA samorzAdy, nie ma os6b prywatnych. Nie bylo jeszcze przelatga ta
w)'woz Smieci.
Radny Arkadiusz Suchanecki zapytuje czy do pzetalgu mog4 przyst4pii
tylko firmy zgloszone do rejestru dzialahoSci regulowanej
Burmistrz wyja3nil, ze zgodnie z peepisamy obowiqzuj4cymi od I stycznia
2012 rol-u gmina oglosi przetarg na wyv6z nieczysto$ci i Smieci.
Eko-Regionjuz od marca br. wprowadzad b€dzie rdeodplatn{ segregacj€
Smieci.

Rada Miejska musi uchwalii Regulamin utr4rmania czystoSci i porz4dku
na terenie Miasta i Gminy Ostrzesz6w.

Obrady sesji opu3cili radni: Adam Bociqg4 Aleksander J6zefiaL,
Jan Klimek i Henryk Mackanii.

Do p-ktu 1l-qo Sprewozdanie z dzislslnoSci Mieisko-Gminneso OSrodka Pomocy
Soolecznei z{ 201I rol
Grzegorz Ryccrski - Dyektor Mejsko-Gminnego Odrodka pomocy
Spolecznej przedstawil powy2sze sprawozdanie.
Sprawozdanie bylo om6wione na posiedzeniach stalych Komisji Rady
Miejski€j Sprawozdanie stanowi zal4cznik do protqkolu.

Na obrady sesji wr6cili radni: Aleksander J6zefiak, Jan Klimek
i Henryk Mackanid

Do p-ktu l2-so Sprawozdatri€ z rerlizacii Pr.osramu wso6loracy z orsanizaciami
oozarzadoryvmi oraz innvmi oodmiotami orowadzacvmi dzialalno56
poiTtku publiczneso na terenie Miasta i Gminv Ostp4sz,{6w z& rok 201I
Po$yzsze sp.awozdanie przedstawil Wodzimierz Piekarczyk - Seketarz.
Sprawozdanie bylo om6wione na posiedzeniach stalych Komisji Rady
Miejskiej. Sprawozdanie stanowi zal4cznik do protokolu.

Na obrady ur6cil radny Adam Boci4ga.

Do p-ktu l}'so Podircie uchwd w sprawie:
a) zmian w brdriecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w w 2012 rok

l^r l2qtl2l
J6zefBukiewicz - Skarbnik przedstawil prqiekt uchwab.
Skarbnik na posiedzeniach stalych Komisji Rady Miejskiej sygnalizowal
o zmianach w budzecie ale nie wszystkie pisma w tej sprawie otrzymaJ.
Rada Miejska jednoglo$nie (20 glos6w -za-') podjgla uchwalp.
Uchwala Nr X)Vl 13 12012 stara,ri zallcznik do protokolu.
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b) uchwalenia Statutu Mieisko-Gminneso Ojrodka pomocv Spoleeznei
w Ostrzeszowie (nr 8/2012)
Mariusz Witek Burrnistrz przedstawil projelt uchwaly.
Irena Slpzak - Radca Prawny Urzgdu Miasta i Gminy wyja(nila, 2e nie
moze byi zapisu o powo\waniu dlrektora w drodze konku.su i na 4-lef
niqkadencjp niezgodne z ustaw4 o opiece spolecznej.
Rada Miejska jednoglo6nie (20 glos6w,7a") podjgla uchwalq.
Uchwala Nr )fl)vl 14 /2012 stano],",.t zalTcznlk do protokolu.

c) ptzvstapienis do sporzadzenir mieiscoweqo planu zasospodarowania
Drzestnenneao miasta Ostrz€szowr (trr 10/2012)
Pawel Uicinowicz - Zast€pca Burmiskza przedstawil projekt uchwaly.
Projekt uchwaly byl om6wiony na posiedzeniach stalych Komisji Rady
Mejskiej i pozttywnie zaopiniowany pod obrady sesji.
Radny Henryk Kajser stwierdza, ze mamy opracowane i wazne miejsco-

we plany zagospodarowania w mieScie. Zapytuje czy bgdqobowiAzlwaty,
czy bpd4zmienione.Czy bqdzie naliczona renta planistyczna.
Zastppca Burmistrza wyjainil, 2e w mieicie mamy 7 plan6w zagospoda-
rowania, kt6re obowi4zuj4
Rada Miejska 18 g)osami ,,zt', 2 ,,wstrzymujacymi', podj€la uchwalg.
Uchwala Nr XIX/I l512012 *arr<r\i zat4czltik do prorokolu.

d) DrzvrtaDienia do rpoEadz€nia mieiscowcgo plar|u zagosDodrrowanta
ptzeshzenneqo terenu Doloionego w Osttzeizowie w reionie
ul. Warczarvskiei i ul, Grabowskiei oraz we wsi OstJzerz6w -
Pustkowie (nr 1ll2012)
Pawel Uicinowicz - Zastepca Burmist.za przedstawit projekt uchwaly.
Projekt uchwaty byl orn6wiony na posiedzeniach statych Komisji Rady
Miejskiej i pozytyrrnie zaopiniowany pod obrady sesji.
Radny Zbigniew Kajser zapytujer
- ory musz4 byi podejmowane dwie uchwaly, czy n:rc monaby tego ujq(,
wlednej uchwale i jednym planie.

- jle jest wnioskow dotycz4cych zmiany plalu,
- ile kosztowdo sporzadzenie plalu w rejonie ul. LeSnej.
Burmistrz wyja3nil, ze koszt planu jest uzaleZniony od przetargu.
Teresa Suft/d - Naczelnik Wydziafu Gospodarki Przestrzernej
i Ochrony Srodowiska wyjainila:
- do tej pory \.WbalAlo 15 wnioskow dot. calego miasta,
- miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego mog4by6
utrzymane o ile nie wlyr4 wnioski mieszkaircow o zmiang planu
lub Burmistrz zalatwi wnioski odmownie,

- plan w rejonie ul. Le$nej kosztowal ok. 30 tys. zl juz po tygodniu
od uchwalenia miejscowego planu w rejonie ul. LeSnej wlyngly
wnioski o zmiang.

Rada Miejska 18 glos ami ,pa" ,2 ,,wsrzymuj4cymi" podjgla uchwalq.
Uchwala Nr X)01 16/2012 statowi zal4cznik do protokolu.
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e) przviecie Jrosramu ooieki nad zwierzetami b€zdomnvmi
otaz zapobi€sania bc"domnosci zwierzat na terenic Miasta i Gminv
Ostrzeszitw" t^ rok 2Ol2 (it 3DOl2\
Wlodzimierz Piekarczyk - Sekretarz przedstawil projelrt uchwaly.
kojekt uch\raty byl om6wiony na posiedzeniach stalych Komisji Rady
Miejskiej i pozyywnie zaopiniowanypod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w,,za'') podjela uchwale
Uchwala Nr XDVI l7l2012 stanowi zalacznik do protokolu.

l) wvkazu kanielisk na terenie Miasta i Gminy Ostrzeszr6w na rok 2012
hr 2l2$t2l
Wodzimierz Piekarczyk Sekretarz przedstawil projeld uchwaly.
Projekt uchwaly byl om6wiony na posiedzeniach stalych Komisj i Rady
Miejskiej i pozltywnie zaopiniowany pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloinie (20 glosow.za") podjgla uchwalg.
Uahrvala Nr XtX/l I 8l2ll2 stanowi zalvnik do protokofu.

Ptewodniczacv Rady Mie4jskiej oglosil 20-minutq przerwq w obradach

\godz l2a - 12!1;,. 
'

Po pzerwie na obrady sesji nie wr6cil radny Arkadiusz Suchanecki.

g) reeulaminu przvznawstria dotacii na dofimnsowanie ptzydomowvch
oczvszczalni 6ciek6w (nr 9/2012)
Pawel U6cinowicz - Zastgpca Burmistrza pzedstawil projekt uchwaly.
Projekt uchwaly byl om6lviony na posiedzeniach stalych Komisji Rady
Miejskiej i pozltlvrnie zaopiniowaly pod obrady sesji.
Radoy Henryk Mackanic zapytuje czy opracowany bgdzie regulamin
utylizacji etemitu.
Radny Slawomir Odrobinski podkeslit i2 winni3my czynii starania
o irodki na kanalizacjg gminy.
Projekl uchwaly byl omowiony na posiedzeniach stalych Komisji Rady
Miejskiej i pozytywnie zaopiniowanypod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloinie (19 glos6w,7a") podjgla uchwalg.
Uchwala Nr XI)VI 19/2012 stanowi zalqcznik do protokoh.

h) sprostowrnis brzmietria nazewnictwa w uchwale Nr XVrlVI lll2012
Radv Mieiskiei Ostrzesziw z dnia 26 stvcznia 2012 roku (nr 7/2012)
Pawel Uscinorricz Zastgpca Bu.mistrza przedstawil projek uchwaly.
Projekt uchwaly byl om6wiony na posiedz€niach stalych Komisji Rady
Miejskiej i pozytl.wnie zaopiniowanypod otnady sesji.
Rada Miejskajedroglosnie (19 glos6w ,7a") podjgla uchwalp.
Uchwala Nr XIX/ I 20 l2Ul2 sta]louti zal4cz k do plotokohr.

i) uchvlenia uchwelv Nr XVIy106r01l Rady Mieiskiei Ostrzrsz6w
z dnia 29 erudnia 20ll roku (rr l3/2012)
Mariusz witek - Burmistrz przedstawil projek uchwaly.
Dodatkowo wyja6nil, ze jest moriwo6d odzyskania czgSci Srodk6w
ze Zwi4zL:tr.
Radny Zbigniew Kajset zap1.tr4je czy jak od4skamy Srodki to ze
ZwiqpLT wyst4pimy.



Burmistrz odpowiedzial, 2e:

- do koirca rol-u potrwa rozliczanie irodk6w
- trudno powiedziei poniewazjest tyle nie wiadomych dotycz4cych
regulamin6w utEymania czystosci i zagodarowania odpadow

Projekt uchwaly byl om6wiony fla posiedzeniach salych Komisji Rady
Miejskiej i pozltywnie zaopiniowanlpod obrady sesji.

Rada Miejska jednogloSnie (19 glosow ,l) podjgla uchwalg.
Uchwala Nr XX/121/2012 $anowi zal4cznrk do protokolu.

j) zmirnv w uchwale Nr W2y201l Rsdv Mieiskiei Ostrzesz6w
z dnia 16 luteso 2011 rok[ w sprawie wyraienia zgody na utwo-
rzenie na terenie sminv Ostrzesz6w podstrefv L6dzkiei Snecialnei
Strefr Ekonomicznei {nr 14120121

Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil projek uchwaly.
Radny Henryk Kajser podheilil, ze wytyczajqc dzialki ialezy mystet
o drodze.
Burmistrz wyajsnil, ze 6 m droga jest wytyczona i za grunt pod drogQ
gmir:a zaplaci.
Radny Zbigniew Kajser podkeSlil, 2e nalezalo !'rTznaczyi teren do
granlcy.
Jozef Czwordon - Naczelnik Wydzialu Promocji i Rozwoju Gminy
wyjaSnil, ze nie moznabylo lnaczej wynraczyi poniewaz jest r6w.
Rada Mi€j ska jednogloinie (19 glosow,,2a") podjpla uchwalg.
UchwataNr XiXll22l20l2 stanowi zal4cznik do protokolu.

Do o-ktv 14-eo Odpowiedzi ra interpclacie i zeprtanir
Mariusz Witek - Burmistrz udzielil odpowiedzi na zapytania i interpe-
tacje:
- ulice na na Osiedlu Piastow bgdq pol4czone po uregulowaniu stanu
kotlowni,

- stan ulicy Pilsudskiego jest natn aany.
Marian Grzegorek - Dyreklor Zakladu Obsfugi Plac6wek Oiwialowych
WyjaSnil, 2e sprawy stwedium sA w trakcie zalatwiania i obowi4zywac
bpd4 w roku szkohym 2ol2l2ol3.
Burmistrz konlynuowal:
- lawkiju2 mamy i bed4 rozstawione w mieicie. Lawki na peronie dwolcu
PKP zglosimy dyrekcji.

- nawierzchnie na ulicach l-aziebnej i Chmielnej bQdQ naprawione,
- na ul. Gen. Sikorskiego pozostaly do oznakovrania znali poziome,

- droga krajowajest zamieciona ale nigdy nie s4 sprz4tnigte Smieci,
- lewoskQtu w Kocl{owach nie bedzie,
- przepustami i nawierchniq zajmiemy sig,
- ankiety dotycz4ce recyklingu nie spelnily zakladanych zamierzeri,
- bqdzie poziomowe sptzqtanie obrzf,-i,e $iasta i Osiedla Pisarzy i Osiedla
Le6rcgo,

- Straz Miejska dokona kontroli obrze2a miast4
- ustalimy okeslenie drogi koniecznej - o drogc trwa sp6r sedo$y,
- jezeli chodzi o wodociqgowanie to nalety uzgodnid z Wodoci4gami

Ostrzeszowskirni.
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Do p-ktu 15-qo Sprawv n6ine i informacie
Radny Zbigniew Kajser zapytuje czy s4 indl.widualne ulgi w podatlrl
rolnym.
Stwierdz4 ie niektore grniny przystQpuj4 do pEeliczania podatk6w
rclnych.
Radny Henryk Kajser stwierdzq ze podatek rolny winien by6 naliczony
w cyrr'ilizowany spos6b. W 20 I 2 roku bardzo duzy wzrost podatl-u
rolnego w por6wnaniu do lat poprzednich.
Burmistrz poinformowal:
- bardzo chory jest Norweg - Eyvind Grundt - oznaczony medalem
,la Zaslugi dla Miasta i Gminy Ostzeszow - wspolpracujqcy z Muzeum
w Ostrzevowie,

- rolnicy, klorzy poszkodowani zostali - wymarznigcie ozimin, a mieli
uprawy ubezpieczone mog4 starad sig o odszkodowaniq ale musz4 mrec
2 m pas wymarznigty na calej powierzchni do wglqdu ubezpieczyciela
- reszta moze byd zaorana.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej odczyal pismo Stanislawa Wabnica
- Burmistrza Miasta i Gmifly Ostrzesz6w popzedniej kadencji
Pismo stanowi zal4cznik do protokofu.
Wodzimierz Piekarczyk - Seketalz Miasta i Gminy odczl,tal dwa kolejne
pisma dostarczone p.zez Statislawa Wabnica.
Pisma stanowi4 zalqczniki do protokolu.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej :

- przypomnial, 2e z &riem 30 kwietnia br. mta termin skladania przez
radnych oiwiadczei maj4tkowyclq

- przypomnia] o spotkaniu w dniu 30 marca br. w sprawie obwodnicy
miasta Ostrzeszow4

- poinfomowal o kolejnej sesji Rady Miejskiej Foponowanej na dziefi
26 kwietnia br

Do p-ktu l6.eo Zako6cz€nie
Przewodniczqcy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,
podzipkowal wszystkim za udzial w obradach i zamknel obrady XIX sesji
Rady Miejskiej

Rada podjQla l0 uchwal.
Rada rozpoczgla obrady o godzinie l0Pq, a zakoriczyla o godzinie 13I.

Sekretarz
obr.d XD( sesji Rady Miejskiej

mgr Rysz&rd Szymaiski

Protokolowala:


